

滙豐綜合公積金 – 主要推銷刊物補充文件  
**Supplement to the Principal Brochure of Wayfoong Multi-funding System**

2017 年6 月  
June 2017

本補充文件應與2017 年1 月之「主要推銷刊物」一併閱讀。倘對本文件內容之含義或可能對您構成之影響有任何疑問，請諮詢獨立專業意見。除非另有規定，否則本文件中所用定義詞語（英文本中大寫），應具有主要推銷刊物規定之相同含義。

下述修改自2017 年6 月30 日起適用。

This Supplement should be read in conjunction with the “Principal Brochure” dated January 2017. If you are unsure about the meaning of, or potential effect to you due to the contents of this document, you should seek independent professional advice. All capitalised terms in this Supplement shall have the same meaning as in the Principal Brochure, unless otherwise specifies.

The following changes should apply with effect from 30 June 2017.

第36 頁 Page 36

投資風險及風險因素章節最後，加入以下段落：

The following paragraph is added at the end of the section of “INVESTMENT RISK AND RISK FACTORS”.

**“(q) 通貨膨脹風險 Inflation risk**

請留意，通貨膨脹有可能令將來的生活費用比現在為高，您在本退休計劃中的權益的購買能力亦可能隨時間逐漸減少。

Please bear in mind, due to potential inflation, the cost of living may be higher in the future than it is today and the purchasing power of your benefit entitlement in this retirement scheme may also reduce as time passes.”

由滙豐人壽保險（國際）有限公司刊發  
於百慕達註冊成立之有限公司  
Issued by HSBC Life (International) Limited  
Incorporated in Bermuda with limited liability